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There are many di�erent types of wontons: inside the layer of delicate wrapper, there may be fresh ingredients such as pork, 
shrimp or mushrooms in the �lling. Just like opening a gashapon capsule, a surprise is hidden within every bite.

雲吞款式非常多；薄薄的雲吞皮內藏著豬肉、蝦肉或香菇等新鮮食材，吃一口，就如打開扭蛋，帶有驚喜。

!"#$%#&#'()!#*$+,-!,-.家
傳
戶
曉
的
雲
吞

張銘晉 CHEUNG Ming Chun ｜ IG: cheung_ming_chun 
《郵歷香港》攝影比賽  得獎者
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This shop is renowned for their pu� pastry egg tarts. The �aky pu� pastry is crisp but still with a little bit 
of bite to it, and is rich and buttery; the egg custard is baked to perfection - silky smooth and not too sweet.

此店以他們的酥皮蛋撻聞名。蛋撻的酥皮十分香脆，稍微有點咬口，牛油香味極重。蛋汁

焗得十分完美，非常香滑，而且甜度剛剛好。
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周梓杰  ｜ IG: heyeatsmilo 
烹飪學校導師，活躍於香港美食博客界，分享飲食潮流和自創食譜
A culinary school instructor and a keen food blogger in Hong Kong who writes regularly 
about latest trends and homemade recipes.
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Without the cluster of skyscrapers, without the swarm of crowds, without the clouds of exhaust; only with the 
charm of the old days oozing from the laid-back Hong Kong-style �shing village.

沒有密集的摩天大廈，沒有水洩不通的人潮，沒有城市汽車的廢氣；悠閒的港色漁村風情，

留著昔日香港的味道。
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沈樂軒 Rocky SUNG ｜ FB: Rocky Sung Photography 
年輕攝影愛好者（風景 / 運動 / 旅遊），熱愛山系、水上活動 
A young landscape, sports, and travel photography enthusiast. 
Relishes in mountain and water sports.
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山 While the sun sets, the lights of high-rise buildings light up one after one; while the lights twinkle, radiance blaze 

the city that belongs to Hongkongers from corner to corner.

隨著日落，高樓大廈的燈光一盞又一盞亮起來；萬家燈火，為屬於香港人的城市帶來閃爍光輝。
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